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AKADEMICKÝ SENÁT SLOVENSKEJ TECHNICKEJ UNIVERZITY V BRATISLAVE 

 

Z á p i s n i c a č. 7 

z riadneho zasadnutia Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity  

v Bratislave,             ktoré sa uskutočnilo dňa 07.06.2023 o 13:00 hod. 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 34 senátorov 

Ospravedlnení: J. Zajacová (SvF),  T. Funtík (SvF), M. Gulan (SjF), P. Nahálka (FAD), T. Machajdíková 

(MTF) 

Neospravedlnení: Ľ. Jelemenský (FCHPT), F. Dian (FCHPT), M. Belinský (FAD), G. Hraška (FAD),  

A. Skyvová (FIIT) 

Hostia: O. Moravčík v zastúpení J. Hívešom,  M. Bittera, Ľ. Vitková,  M Strémy, V. Slezák, E. Jevčáková, 

J. Rybanský,  O. Matúšková, M. Michalička, J. Velčická, S. Karatini, M. Džubáková S. Bystričan,  

Ostatní účastníci: A. Daneková, E. Hubeková, M. Kráľ 

 

 

K bodu 1/ Otvorenie 

Zasadnutie Akademického senátu STU otvoril a viedol jeho predseda František Janíček. Zároveň privítal 

prítomných senátorov, prorektorov, predsedu SR STU a hostí.  

Rektor STU sa ospravedlnil z účasti na zasadnutí senátu a poveril svojim zastupovaním prorektora Híveša. 

Predseda AS STU odovzdal senátorovi M. Čertíkovi Osvedčenie o zvolení za riadneho člena AS STU. 

  

K bodu 2/ Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 

 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom AS STU boli za skrutátorov navrhnutí: 

D. Dvoranová a P. Trúchly 

Predseda AS STU sa opýtal či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na skrutátorov neboli 

predložené. 

  

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

(za : 32 proti : 0 zdržal sa : 0) 

Návrh bol schválený všetkými hlasmi. 
 

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS boli navrhnutí: 

M. Peciar a M. Ries  

Predseda AS STU sa opýtal či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na overovateľov zápisnice 

neboli predložené. 

 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie: 

( za : 30 proti : 0  zdržal sa : 2) 

Návrh bol schválený  väčšinou hlasov. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh bodov programu riadneho zasadnutia AS STU schváleného na riadnom 

zasadnutí P AS STU dňa 24.05.2023: 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
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3. Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia AS 

STU dňa 24.05.2023 

4. Aktuálne otázky STU 

5. Rozpis dotácie na rok 2023 

6. Návrh rozpočtu nákladov a výnosov STU na rok 2023 

7. Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve STU v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. 

8. Návrh na prevod nehnuteľnosti vo vlastníctve STU – Modra Harmónia 

9. Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2022 

10. Rôzne 

 

Predseda SR STU Ing. Slezák, ako predkladateľ materiálu v bode 9. požiadal predsedu AS STU o zmenu 

poradia prerokovania ním predloženého materiálu. 

Predseda AS STU prijal žiadosť predsedu SR STU a dal hlasovať o prerokovaní bodu 9.  pred bodom 3. 

programu zasadnutia. 

 

Hlasovanie za zmenu poradia programu zasadnutia AS STU: 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

( za: 32 proti: 0 zdržal sa: 0) 

Návrh na prerokovanie bodu 9. programu zasadnutia pred bodom 3. programu bol schválený 

jednomyseľne. 

 

Predseda AS STU sa opýtal, či má niektorý senátor ďalší návrh na úpravu programu. 

Žiadne návrhy na úpravu neboli. 
Predseda AS STU prečítal návrh bodov upraveného programu riadneho zasadnutia AS STU : 

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 

            (9.)   Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2022 

3. Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia AS 

STU dňa 24.05.2023 

4. Aktuálne otázky STU 

5. Rozpis dotácie na rok 2023 

6. Návrh rozpočtu nákladov a výnosov STU na rok 2023 

7. Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve STU v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. 

8. Návrh na prevod nehnuteľnosti vo vlastníctve STU – Modra Harmónia 

9. Rôzne 

 

Predseda AS STU dal o predloženom upravenom programe zasadnutia AS STU hlasovať: 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

( za: 32 proti: 0 zdržal sa: 0) 

Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Akademický senát STU sa riadil schváleným programom. 

 

K bodu 9/ - Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2022 
Správu o činnosti Správnej rady STU za rok 2022 odprezentoval jej predseda Ing. Slezák.  

Tento materiál bol prerokovaný v pracovných komisiách AS STU: 

Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál na svojom zasadnutí dňa 31.05.2023. Vznesená bola 

jedna otázka člena LK AS STU senátora Jelemenského,  či nie je potrebné uvádzať aj termíny plnenia 

jednotlivých uznesení alebo odporúčaní Správnej rady STU. Pán Michalička, vedúci P a OÚ R-STU 

odpovedal, že štruktúra správy je podobná, ako bola v minulosti a termíny plnenia sa uvádzajú, ak sú 

relevantné.  

LK AS STU prerokovala materiál a navrhuje AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom bez 
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pripomienok: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval Správu o činnosti Správnej 

rady STU za rok 2022 a berie ju na vedomie  “. 

 

Pedagogická komisia AS STU materiál prerokovala elektronickou formou a členovia PK zaslali svoje 

stanoviská prostredníctvom e-mailov. Predsedníčka PK stanoviská jednotlivých členov zosumarizovala a k 

materiálu boli vznesené nasledovné pripomienky a návrhy. 

• Na strane 1 je odporúčané aktualizovať odkaz na zápisnice na rok 2022. 

• Na stranách 8 a 9 je nesúlad v počte prítomných členov správnej rady a počte hlasov v uzneseniach 

3.1/2022-SR, 3.8 /2022-SR a 3.8.01 /2022-SR. Ak išlo o situáciu, že pri hlasovaní bolo prítomných menej 

členov ako je uvedené v prezenčnej listine, bolo by vhodné túto skutočnosť pri daných uzneseniach uviesť. 

Iné zásadné pripomienky ani otázky k predloženému materiálu neboli vznesené. 

PK  AS STU prerokovala materiál s pripomienkami odporúča uvedené pripomienky zapracovať a prijať 

uznesenie: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval Správu o činnosti Správnej 

rady STU za rok 2022 a berie ju na vedomie so zapracovanými pripomienkami“. 

 

Ekonomická komisia AS STU  sa zaoberala materiálom na svojom zasadnutí dňa 31.05.2023. 

EK AS STU konštatovala, že k predloženému materiálu „Správa o činnosti SR STU za rok 2022“ nevyžadujú 

sa  odporúčania EK AS STU pre AS STU. 

 

Študentská komisia AS STU materiál prerokovala elektronickou formou a členovia ŠK zaslali svoje 

stanoviská prostredníctvom e-mailov. Predseda ŠK stanoviská jednotlivých členov zosumarizoval a k 

materiálu boli vznesené nasledovné pripomienky a návrhy.  

• Na strane 1 je odporúčané aktualizovať odkaz na zápisnice na rok 2022. 

• Na stranách 8 a 9 je nesúlad v počte prítomných členov správnej rady a počte hlasov v uzneseniach 

3.1/2022-SR, 3.8 /2022-SR a 3.8.01 /2022-SR. Ak išlo o situáciu, že pri hlasovaní bolo prítomných 

menej členov ako je uvedené v prezenčnej listine, bolo by vhodné túto skutočnosť pri daných 

uzneseniach uviesť.  

Ďalšie pripomienky ani otázky k predloženému materiálu neboli vznesené.  

ŠK AS STU odporúča AS STU uvedené pripomienky zapracovať a prijať uznesenie: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval Správu o činnosti Správnej 

rady STU za rok 2022 a berie ju na vedomie so zapracovanými pripomienkami“. 

 

K pripomienkam PK AS STU a ŠK AS STU sa vyjadril predseda SR STU a podal k  nim zároveň aj 

vysvetlenia, ktoré predsedovia komisií akceptovali. 

Diskusia: 

Z pléna AS STU neboli žiadne príspevky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 1.7/2023 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval Správu o činnosti Správnej rady 

STU za rok 2022 a berie ju na vedomie. 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 32  proti: 0  zdržal sa: 0) 

AS STU schválil uznesenie č. 1.7/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 3/ - Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia 

AS STU dňa 24.05.2023 
 

Kontrola zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia AS STU 24.05.2023: 

K zápisnici zo zasadnutia AS STU dňa 24.05.2023 neboli vznesené žiadne písomné ani ústne pripomienky.  
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Predseda AS STU sa opýtal pléna senátu, či má niekto z prítomných na zasadnutí AS STU k predmetnej 

zápisnici nejaké pripomienky. 

Žiadne návrhy na úpravu neboli predložené. 

 

Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí AS STU 24.05.2023 – neboli žiadne. 
 

Predsedníctvo AS STU sa na svojom zasadnutí zaoberalo prípravou zasadnutia AS STU 07.06.2023.  

Predseda AS STU informoval prítomných, že okrem štandardne predkladaných bodov, ktoré P AS STU 

plánuje zaradiť do programu rokovania AS STU, prevzal aj rektorom predkladané materiály na prerokovanie 

v AS STU doručený na zasadnutie P AS STU dňa 24.05.2023: 

 Rozpis dotácie na rok 2023 

 Návrh rozpočtu nákladov a výnosov STU na rok 2023 

 Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve STU v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. 

 Návrh na prevod nehnuteľnosti vo vlastníctve STU – Modra Harmónia 

 Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2022 

 

Členovia P AS STU  jednomyseľne súhlasili s navrhnutými bodmi programu zasadnutia AS STU, ktoré sa 

bude konať dňa 07.06.2023. 

Následne otvoril predseda AS STU diskusiu k tomuto bodu. 

Žiadne príspevky neboli 

 

K bodu 4/ -  Aktuálne otázky STU 

Predseda AS STU požiadal prorektora Híveša o podanie informácií o aktuálnych otázkach STU. 

 

Prorektor Híveš informoval plénum akademického senátu STU 

 ACCORD – uskutočnilo sa stretnutie so štátnym tajomníkom MŠVVaŠ SR, M. Fedákom, žiadosti 

o platbu sú pozastavené len pre UK, nie pre STU, uvedené je v procese rozhodovania; 

 dňa 29.05.2023 začalo medzirezortné pripomienkové konanie k návrhu Dlhodobého zámeru vo 

vzdelávacej, výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti pre oblasť vysokých škôl 

na roky 2023 – 2028, dátum pre zaslanie pripomienok prostredníctvom SRK je 07.06.2023 a dátum 

konca MPK je 09.06.2023; 

 NKÚ - kontrola obnovy a rekonštrukcie vysokoškolských internátov na STU bola ukončená dňa 

05.06.23 s povinnosťou prijať opatrenia na odstránenie kontrolou zistených nedostatkov a v termíne 

do 19.06.2023 ich písomne predložiť na NKÚ, správu o splnení opatrení je STU povinná predložiť 

do 31.07.2023; 

 Výskumná a inovačná autorita Úradu vlády SR (VAIA) ako vykonávateľ Komponentu 9 Plánu 

obnovy a odolnosti, otvorila Výzvu na podporu excelentných PhD. študentiek a študentov. STU má 

k dispozícii 14 miest (pokryté všetky fakulty), výzva je otvorená do 12.06.2023 (termín pre podanie 

prihlášky), nástup 01.09.2023; 

 Letná univerziáda 2024 sa uskutoční v dňoch 01. – 05.09.2024, na žiadosť STU MŠVVaŠ SR 

pridelilo STU účelovú dotáciu vo výške 700 000 EUR 

 dňa 20.06.2023 sa uskutoční 110. zasadnutie SRK, na ktorom sa uskutočnia voľby prezidenta a troch 

viceprezidentov SRK 

Diskusia:  

Neboli žiadne príspevky do diskusie. 

 

K bodu 5/ -  Rozpis dotácie na rok 2023 

Prorektor Híveš materiál uviedol a vyzval pani Matúškovú, poverenú funkciou kvestora, aby k materiálu 

podala vysvetlenia: 

- materiál je predložený AS STU v zmysle § 9 ods. 1 písm. c) zákona o vysokých školách, 

- MŠVVaŠ SR „Zmluvou o poskytnutí dotácie zo ŠR prostredníctvom rozpočtu MŠVVaŠ SR na rok 

2023 (ďalej len: Dotačná zmluva) stanovilo STU ukazovatele rozpisu dotácie bežných výdavkov na 

rok 2023 v štruktúre programového rozpočtovania, 

- v zmysle dotačnej zmluvy je STU viazaná použiť poskytnuté dotácie v súlade so zámermi a cieľmi 

programu, podprogramov a prvkov, z ktorých sú tieto dotácie financované, pri dodržaní záväzných 
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ukazovateľov a všetkých ďalších podmienok stanovených v Dotačnej zmluve, 

- záväzné ukazovatele pre rok 2023 sú určené MŠVVaŠ SR v „Dotačnej zmluve“, 

- rozdelenie dotácie na súčasti bolo vypracované v súlade s Metodikou rozpisu dotácie schválenou na 

zasadnutí Akademického senátu STU dňa 30. 11. 2022 a Správnou radou STU dňa 7. 2. 2023, 

- v metodike rozpisu dotácie medzi súčasti STU na rok 2023 bol určený ako záväzný ukazovateľ podiel 

celouniverzitných výdavkov vrátane výdavkov Rektorátu na celkovej dotácii vo výške 11%. 

Pani Matúšková potom postupne vysvetlila rozdelenie jednotlivých položiek uvedených v materiáli: 

• Podprogram 077 11 – poskytovanie vysokoškolského vzdelávania a zabezpečenie prevádzky 

vysokých škôl 

• Podprogram 077 12 – Dotácia na výskumnú, vývojovú alebo umeleckú činnosť 

• Podprogram 077 15 – Dotácia na sociálnu podporu študentov. 

 

Ekonomická komisia AS STU materiál prerokovala na svojom zasadnutí dňa 31.05.2023 za účasti pána 

rektora, ktorý materiál uviedol a požiadal pani Matúškovej poverenú funkciou kvestora STU, aby materiál 

doplnila. 

V diskusii boli podrobne diskutované jednotlivé položky v tabuľkách 3 a 4. Pri posudzovaní súladu rozpisu 

dotácie so schválenou metodikou členovia EK AS STU konštatovali, že položky v tabuľke 4 r.14 boli 

vyčlenené nad rámec 11%. 

EK AS STU po porokovaní a diskusii k materiálu  predložila návrh uznesenia pre AS STU: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval na návrh rektora rozpis dotácie 

zo štátneho rozpočtu z kapitoly ministerstva školstva na súčasti STU a odporúča materiál predložiť na 

schválenie v Správnej rade STU s pripomienkami: 

- predložiť k položkám v tab.4 v r. 16, 36, 42, 43, 44 prehľad nákladov a príjmov jednotlivých stredísk 

a UZ za uplynulý rok 

- položku v r.51 nevyčleňovať 

- k položke 57 naplniť uznesenie AS 6.3/2023: “Vypracovať celkovú informáciu o stave a zdrojoch 

financovania a spolufinancovania projektu ACCORD najneskôr k dátumu predloženia rozpisu 

dotácie na rok 2023” 

Hlasovanie o tomto návrhu uznesenia ekonomickej komisie AS STU pre AS STU : 

7 členov komisie za a 2 členovia sa zdržali.  

Diskusia: 

K prerokovávanému materiálu sa viedla rozsiahla diskusia senátorov z časti k vecnej stránke, ale najmä  

k formálnej stránke, ako je prístup k materiálom, časový harmonogram rozosielania materiálov, 

zohľadňovanie pripomienok : 

Prorektor Strémy reagoval a vysvetlil  problematiku ACCORD-u. 

Prorektor Híveš  zdôraznil, že materiály sú prístupné na webových stránkach STU. 

Senátorka Rosinová by uvítala, aby bola rozposlaná aspoň informácia o ich  sprístupnení. 

Senátorka Brusilová sa opýtala, že prečo sa rokuje o rozpise dotácie až teraz, keď Dotačná zmluva bola 

podpísaná v decembri 2022 a do akej miery boli v rozpise dotácie  zohľadnené pripomienky dekanov? 

Prorektor Híveš zdôraznil, že časový priestor na pripomienkovanie bol dostatočný a tento návrh je 

predložený na prerokovanie v akademickom senáte až po jeho odsúhlasení dekanmi fakúlt. 

 

Po zodpovedaní a vyjasnení si niektorých otázok a pripomienok predseda AS STU vyzval predsedu EK AS 

STU, aby nakoncipoval návrh uznesenia k materiálu Rozpis dotácie na rok 2023.  

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 2. 7/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval návrh materiálu Rozpis dotácie 

zo štátneho rozpočtu z kapitoly ministerstva školstva na súčasti STU a odporúča materiál predložiť so 

zapracovanými pripomienkami ekonomickej komisie AS STU  na schválenie  v Správnej rade STU. 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu uznesenia hlasovať. 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 34  proti: 0  zdržal sa: 0) 

AS STU schválil uznesenie č. 2.7/2023 jednomyseľne. 

 

Prorektor Híveš sa v mene rektora STU poďakoval senátorom za prerokovanie a odporúčanie predložiť so 
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zapracovanými pripomienkami Návrh Rozpisu dotácie na rok 2023 na schválenie Správnej rade STU. 

 

K bodu 6/ - Návrh rozpočtu nákladov a výnosov STU na rok 2023 

Prorektor Híveš materiál uviedol a vyzval pani Matúškovú, poverenú funkciou kvestora, aby k materiálu 

podala vysvetlenia: 

Materiál je predložený AS STU v zmysle § 9 ods. 1 písm. b) bod 4 zákona o vysokých školách. Návrh 

rozpočtu STU na rok 2023 je vypracovaný v súlade s ustanovením § 16 ods. 1 zákona o VŠ ako rozpočet 

predpokladaných nákladov a výnosov.  

V podmienkach STU predkladáme návrh rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2023 aj za zdaňovanú činnosť, 

a to osobitne od hlavnej činnosti. Návrh rozpočtu je spracovaný v štruktúre Výkazu ziskov a strát.  

Východiskom pre zostavenie návrhu rozpočtu STU na rok 2023 je dotácia. Pri zostavovaní návrhu rozpočtu 

sa vychádzalo z potreby zabezpečiť nutné náklady  STU a náklady, ktoré vzniknú realizovaním výdavkov, 

ktoré vyplývajú z účelovo určených finančných prostriedkov pridelených dotačnou zmluvou zo ŠR. Pri 

plánovaní nákladov, ktoré je možné rozpočtovať,  bol zohľadnený predpokladaný aj objem mimodotačných 

prostriedkov a zostatok dotácie z predchádzajúcich rokov.  

Správna rada STU mala požiadavku, aby sa „rozdelenie nákladov a výnosov“ neschvaľovalo v druhej 

polovici príslušného roka, preto predkladáme teraz „kvalifikovaný odhad“  vypracovaný na základe 

skutočných nákladov a výnosov I. štvrťroka 2023 a štvrťročných skutočných nákladov a výnosov za 

predchádzajúce obdobie v roku 2022. 

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala materiál na zasadnutí komisie dňa 31.05.2023. 

Členovia ekonomickej komisie upozornili na precedens, že rozpočet STU je predkladaný bez návrhov 

a schválenia rozpočtov jednotlivých fakúlt.  

EK AS STU po porokovaní a diskusii k materiálu  predložila návrh uznesenia pre AS STU: 

Ekonomická komisia AS STU neodporúča AS STU schváliť na návrh rektora Rozpočet STU na rok 2023 

a neodporúča ho predložiť na schválenie Správnej rade STU. 

Hlasovanie o tomto návrhu uznesenia ekonomickej komisie AS STU pre AS STU:  

3 členovia komisie boli za a 5 členov sa zdržalo hlasovania.  

Diskusia: 

K predloženému  materiálu sa viedla rozsiahla diskusia senátorov , najmä z pohľadu časovej postupnosť 

schvaľovania návrhu; rozpisu dotácie a rozpočtu na rok 2023, schvaľovania fakultných rozpočtov .... 

Predseda AS STU upozornil, že AS STU je predovšetkým kontrolný orgán, a ak by sa materiál opätovne mal 

predložiť na rokovania AS STU na schválenie v „ malých senátoch fakúlt „ , celý proces schvaľovania a jeho 

predloženia Správnej rade STU by sa tak predĺžil niekedy na mesiace september až október 2023. 

Senátor Peciar -       je veľmi    potrebné, aby bol rozpočet v AS STU aj SR STU schválený pred prázdninami   

a bolo by veľmi dobré, ak by sa pre budúce obdobia nastavil harmonogram tak, aby sa to neschvaľovalo             

v strese ... 

- centrálne navrhovaný rozpočet na rektoráte má svoje výhody, aj fakulty robia iba návrhy odhadom, ale mali 

by o navrhovaných rozpočtoch mať informáciu aj súčastí STU, aby nedošlo k zásadným rozporom, keď budú 

následne požadované rozpočty od samotných súčastí, ktoré budú dekani predkladať rektorovi... aby sa 

nestalo, že návrh z fakulty bude diametrálne odlišný od už schváleného a rektor s ním nebude súhlasiť, 

- návrh rozpočtu sa počas roka obyčajne koriguje a otázka pre pani kvestorku je, ako často sa bude schválený 

návrh rozpočtu zreálňovať a korigovať... aspoň každý kvartál by to bolo vhodne, ale do konca roka by to 

bolo potom iba v 3Q. 

Prorektor Bittera vyzdvihol potrebu mať rozpočet vypracovaný, aj keď provizórny, ihneď ako je známa 

dotácia z ministerstva, ktorá sa po schválení rozpočtov fakúlt upraví. 

Senátorka Rosinová  mala otázku na pani Matúškovú -  podľa novej úpravy rozpočty fakúlt schválené 

akademickými senátmi fakúlt predkladajú dekani rektorovi na odsúhlasenie.  

„Aká je väzba, resp. závislosť pripravovaných rozpočtov fakúlt od rozpočtu celej univerzity?“ 

Pani kvestorka odpovedala, že tam väzba nie je, rozpočet STU sa prípadne upraví podľa potreby a aktuálnej 

situácie. 

Senátorka Brusilová sa opýtala, nakoľko záväzné je odporúčanie Ekonomickej komisie AS STU 

k materiálom pre hlasovanie senátorov – prorektor Híveš odpovedal, že každý senátor hlasuje sám podľa 

seba a je na ňom, či odporúčanie zohľadní, alebo nie. 

Senátor Chmelko sa opýtal na dôvod navrhovanej straty 3.1 mil. na hlavnej činnosti (kde vznikne a ako bude 

pokrytá) a vysoký celkový zisk, ktorý sa bude musieť zdaniť... 

Na otázky k tejto téme odpovedala pani Matúšková, poverená funkciou kvestora STU. 
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Ďalšie príspevky do diskusie neboli. 

 

Prorektor Híveš po diskusii a vysvetleniach k pripomienkam senátorov vyslovil svoj názor, aby takto 

vypracovaný materiál bol schválený akademickým senátom a predložený Správnej rade STU na schválenie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje na návrh rektora Rozpočet 

nákladov a výnosov STU na rok 2023 a odporúča materiál predložiť na schválenie v Správnej rade STU. 

Návrh uznesenia č. 3.7/2023 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 18  proti: 2  zdržal sa:12  ) 

AS STU schválil uznesenie č. 3.7/2023 väčšinou hlasov. 

 

K bodu 7/ - Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve STU v prospech 

spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. 

Prorektor Híveš v krátkosti materiál uviedol a následne požiadal pani Matúškovú, poverenú funkciou 

kvestorky, aby senátorov informovala o predloženom materiáli. 

Pani Matúšková uviedla, že spoločnosti Byteria, s. r. o.  požiadala o zriadenie vecného bremena v prospech 

spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. za účelom vybudovania distribučného vedenia NN na 

pozemku vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v katastrálnom území Karlova Ves. 

Vedenie NN bude umiestnené na pozemku vo vlastníctve STU zapísanom na LV č. 75 vedenom Okresným 

úradom Bratislava katastrálny odbor, pre okres Bratislava IV, obec BA-m. č. KARLOVA VES, k. ú. Karlova 

Ves ako: parcela reg. „C“ evidovaná na katastrálnej mape ako parc. č. 781/1 – zastavaná plocha a nádvorie 

o celkovej výmere 689 m2 . Pozemok sa nachádza na Svrčej ulici v Bratislave. 

Vecné bremeno bude zriadené na základe Zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby medzi 

STU ako povinným, spoločnosťou Byteria, s. r. o. ako žiadateľom a spoločnosťou Západoslovenská 

distribučná, a. s. ako oprávneným. Odplatu za zriadenie vecného bremena v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. uhradí spoločnosť Byteria, s. r. o. 

 
Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál na zasadnutí dňa 31.05.2023 

Členovia Legislatívnej komisie si vyžiadali informácie súvisiace s posudzovaným pozemkom v k. ú. Karlova 

Ves. 

Predsedníčka LK AS STU sa opýtala, kto je zodpovedný za údržbu cesty a chodníka na pozemku vo 

vlastníctve STU.   

Člen LK AS STU M. Ries sa opýtal, či nebude potrebný výrub stromov za účelom vedenia NN.  Predseda 

AS STU  požiadal , aby táto skutočnosť bola preverená na príslušnom úrade!   

Na otázky odpovedal JUDr. Michalička, členovia LK jeho vysvetlenie akceptovali. 

LK AS STU prerokovala materiál a navrhuje AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom bez 

pripomienok: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh rektora na zriadenie 

vecného bremena na pozemku vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave, k. ú. Karlova 

Ves: parc. č. 781/1 v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. a odporúča materiál predložiť 

na vyjadrenie prechádzajúceho písomného súhlasu Správnej rade Slovenskej technickej univerzity 

v Bratislave“. 

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala materiál na zasadnutí komisie dňa 31.05.2023. 

Materiál Návrh na zriadenie vecného bremena  na zasadnutí komisie prezentoval rektor a poverená kvestorka.  

EK AS STU sa jednomyseľne stotožnila s návrhom predkladateľa. 

Diskusia: 

Neboli žiadne príspevky do diskusie. 
Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh rektora na zriadenie 

vecného bremena na pozemku vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave, k. ú. Karlova 

Ves: parc. č. 781/1 v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. a odporúča materiál predložiť 

na vyjadrenie prechádzajúceho písomného súhlasu Správnej rade Slovenskej technickej univerzity 
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v Bratislave. 

Návrh uznesenia č. 4.7/2023 

 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 32  proti: 0  zdržal sa: 0  ) 

AS STU schválil uznesenie č. 4.7/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 8/ - Návrh na prevod nehnuteľnosti vo vlastníctve STU – Modra Harmónia 
Prorektor Híveš v krátkosti materiál uviedol a následne požiadal pani Matúškovú, poverenú funkciou 

kvestorky, aby senátorov informovala o materiáli. 

Postup prevodu je v zmysle ustanovenia § 9 ods. 1 písm. l) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Návrh na prevod sa týka nehnuteľnej veci vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (ďalej 

len „STU“) a v užívaní Rektorátu STU, a to nehnuteľnosti zapísanej na LV č. 11293 vedenom Okresným 

úradom Pezinok, katastrálny odbor, pre okres Pezinok, obec a k. ú. Modra... .  Nehnuteľná vec sa nachádza 

v blízkosti chaty v časti Modra – Harmónia, ktorá bola vo vlastníctve STU a nebola predaná v pôvodnej 

obchodnej verejnej súťaži v roku 2014. 

 Dňa 15.05.2023 vydala kvestorka návrh na rozhodnutie rektora o nepotrebnosti nehnuteľnej veci 

(ďalej len „návrh kvestorky“). 

 Návrhu kvestorky predchádzalo ponukové konanie, ktoré bolo neúspešné vzhľadom na skutočnosť, 

že žiadna z oslovených súčastí STU neprejavila záujem o užívanie nehnuteľnej veci. 

 Návrh kvestorky bol prerokovaný a odsúhlasený vo Vedení STU dňa 17.05.2023. 

 Na základe odsúhlasenia návrhu kvestorky vo vedení STU vydal rektor Rozhodnutie o nepotrebnosti 

nehnuteľnej veci zo dňa 22.05.2023  

 

Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál na zasadnutí dňa 31.05.2023 

Členovia LK AS STU si vyžiadali informácie k predmetnej nehnuteľnosti. 

Predsedníčka LK AS STU sa opýtala, prečo nebol pozemok predaný v čase predaja majetku STU? (chata 

s pozemkom bola v minulosti vo vlastníctve FCHPT).  

JUDr. Michalička a pán prorektor Híveš vysvetlili, že na pozemku bola v minulosti cesta a po jej 

presmerovaní získala STU pozemok, čo bolo až v čase podpisu zmluvy. Pôvodným vlastníkom predanej 

nehnuteľnosti – chaty-  bola FCHPT STU. Pozemok je úzky, nevhodný na ďalšiu výstavbu. O kúpu pozemku 

prejavil záujem  súčasný majiteľ  chaty. Predaj pozemku prebehne zákonným postupom. 

LK AS STU prerokovala materiál a navrhuje AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom bez 

pripomienok: 

„Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh rektora na prevod 

nehnuteľnosti vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave zapísanej na LV č. 11293 

vedenom Okresným úradom Pezinok, katastrálny odbor, pre okres Pezinok, obec a k. ú. Modra – pozemok: 

parcela registra „E“ evidovaná na mape určeného operátu ako parc. č. 8003/39 – zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 95 m2 a odporúča materiál predložiť na vyjadrenie prechádzajúceho písomného súhlasu Správnej 

rade STU“. 

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala materiál na zasadnutí komisie dňa 31.05.2023. 

Materiál Návrh na prevod nehnuteľnosti - Modra Harmónia prezentoval rektor a poverená kvestorka.  

EK AS STU sa jednomyseľne stotožnila s návrhom predkladateľa. 

Diskusia: 

Neboli žiadne príspevky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh rektora na prevod 

nehnuteľnosti vo vlastníctve Slovenskej technickej univerzity v Bratislave zapísanej na LV č. 11293 

vedenom Okresným úradom Pezinok, katastrálny odbor, pre okres Pezinok, obec a k. ú. Modra – pozemok: 

parcela registra „E“ evidovaná na mape určeného operátu ako parc. č. 8003/39 – zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 95 m2 a odporúča materiál predložiť na vyjadrenie prechádzajúceho písomného súhlasu Správnej 

rade STU. 
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Návrh uznesenia č. 5.7/2023 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 32  proti: 0  zdržal sa: 0  ) 

AS STU schválil uznesenie č. 5.7/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 10/ - Rôzne 

Predseda AS STU informoval plénum o termínoch najbližších  zasadnutí P AS STU a AS STU: 

 Najbližšie zasadnutia P AS a AS sa uskutočnia: 

o zasadnutie Predsedníctva AS STU dňa 14.06.2023 o 13:00 hod. na rektoráte STU, 

o zasadnutie Akademického senátu STU dňa 28.06.2023 o 13:00 hod. v Aule D. Ilkoviča 

STU, Mýtna 36, 

o ďalej informoval a dal na zváženie plénu akademického senátu  návrh, že by sa  od nového  

AR 2023/2024 (27.09.2023) zasadnutia AS STU konali v priestoroch Fakulty 

elektrotechniky a informatiky STU na Ilkovičovej 3, Ba (špičkové technické vybavenie, 

hlasovacie zariadenie ...), 

o po odsúhlasení Harmonogramu zasadnutí grémií v AR 2023/2024 tajomníčka AS STU ho 

rozpošle  všetkým senátorom, 

o informoval tiež, že LK AS STU t. č. prerokováva návrhy schválených Štatútov súčastí STU, 

aby mohli byť predložené na najbližšie zasadnutie senátu na schválenie AS STU, 

o Štatúty nadobudnú účinnosť dňom 01.09.2023. 

Senátor Chmelko vyslovil požiadavku, aby bolo vydané usmernenie k tvorbe rozpočtu a bolo by potrebné 

určiť osobu aj za GreenTeam, ktorá bude účastná pri tvorbe rozpočtu, odporúčal ustanoviť tútora tímu v 

zmysle pravidiel súťaže. 

Prorektor Híveš sa poďakoval senátorom za schválenie a odsúhlasenie predložených materiálov na  rokovaní 

senátu. 

Viac príspevkov predložených nebolo. 

 

Následne sa predseda AS STU poďakoval senátorom za účasť a rokovanie AS STU ukončil. 

 

 

 

 

                                                                                                                     František Janíček,  v. r. 

                   predseda AS STU 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Marián Peciar, v. r.  ................................. 

 

Michal Ries, v. r.   ................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala dňa 07.06.2023: Magdaléna Dubecká 

                                          tajomníčka AS STU 


